
Aan:   presidium 05 juni 2025 

Van:  Griffie 

Betreft: Archivering videotulen 

 

Aanleiding 

De Archiefwet geeft aan dat de opnames van de raadsvergaderingen permanent bewaard 
moeten worden. Om dit voor elkaar te krijgen moeten de opnames ofwel de videotulen van de 
raadsvergaderingen overgebracht worden naar het Westfries Archief.  

Sinds 2009 worden in Medemblik de raadsvergaderingen uitgezonden en opgenomen via 
Notubiz. Dat is al best even geleden en daardoor staan er op dit moment een groot aantal 
vergaderingen op de servers van Notubiz. De archiefwet geeft een termijn van 20 jaar om 
opnames over te brengen naar het archief. Hierdoor is dit overbrengen van videotulen, voor 
zowel de gemeente als de leveranciers van uitzend-systemen zoals Notubiz, lang geen prioriteit 
geweest.  

Ook is het op de juiste wijze videotulen overbrengen naar het archief technisch gezien 
gecompliceerd. Het papieren archief van vroeger is nu natuurlijk een digitaal archief geworden. 
Dit brengt uitdagingen met zich mee op het gebied van informatiebeveiliging. Digitaal 
gearchiveerde stukken mogen natuurlijk niet (expres of per ongeluk) verwijderd worden, moeten 
beschermd zijn tegen inbraakpogingen van buiten, etc. Daarom werken archieven met een 
zogeheten “e-depot”. Het overbrengen van onze raadsvergaderingen naar het e-depot van het 
Westfries archief is iets wat lang niet technisch mogelijk was.  

Nu heeft Notubiz veel ontwikkeling daarin doorgemaakt. Met de RM-module van Notubiz kunnen 
de voorbereidingen worden getroffen om de videotulen over te brengen. Deze module is 
onlangs door Medemblik aangeschaft. Komende zomer zal de griffie samen met de afdeling 
Informatiebeheer van Medemblik deze voorbereidende werkzaamheden uitvoeren. Met als doel 
om later dit jaar die overdracht ook daadwerkelijk te laten plaatsvinden. Wanneer dat gelukt is zal 
Medemblik aan de Archiefwet voldoen. 

Vanaf de eerste overdracht zullen ook toekomstige opnames van raadsvergaderingen 
regelmatig moeten worden overgebracht naar het Westfries archief. Dit zal onder de vaste 
werkzaamheden van de griffie gaan vallen. 

Voorstel 
Kennis te nemen van de stand van zaken in dit dossier. Wanneer de eerste overdracht van de 
videotulen naar het Westfries archief succesvol is volbracht zult u daarvan op de hoogte worden 
gebracht. 


